
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:2253 Skatt på produkter hög elförbrukning

Den 17 mars föreslog i vice statsminister Per Bolund en ny skatt på produkter 
som drar mycket el. Utspelet kommer efter en kall vinter då det blivit uppenbart 
att Sveriges elförsörjning inte fungerar tillfredsställande. De stängda 
reaktorerna vid Ringhals har inte ersatts av någon ny planerbar kraft, vilket 
gjort elproduktionen instabil. Nu vill Per Bolund åtgärda problemen i 
elförsörjningen genom att straffbeskatta produkter som kräver mycket el. Detta 
trots att många av de produkter som kan komma i fråga redan beskattats med 
såväl kemikalieskatt som moms på 25 procent, och trots att också elen är redan 
hårt beskattad, först med energiskatt och därefter med moms.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

Har regeringen för avsikt att införa den nya skatt som ministern har föreslagit?

………………………………………

Hampus Hagman (KD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-19
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00


